
Bestyrelsesmøde i DKeF TEAMS 
søndag den 5. december kl. 9.00 – ca. 12.00 

 

Deltagere:  

DKeF bestyrelse: Niklas L. Rejnstrup, Marianne Jensen, Michael Zimmermann, Helene H. Jen-

sen, Svend Jørgensen, Thomas Jensen, Marita Geinitz 

 

DKeF: Katja Bødtger 

 

DIF: Deltog ikke. 

 

Dagsordenspunkt Referat Opfølgning 

Hvem - hvor-

når 

Pkt. 1  

Godkendelse af referat fra 07.11.21 
 

 

Referatet blev godkendt med en kom-

mentar om, at Niklas skal huske at kon-

takte Jesper vedrørende gennemførelse 

af ungdomslandskamp i efteråret 2022. 

 

 

Niklas kontak-

ter Jesper. 

Pkt. 2 

Afsluttende status  

på strategispor 2018-2021 – Ka-

tja 

Katja er i gang med at skrive, 

med god hjælp fra Jan. Vi giver 

vores input ift. det arbejde der er 

lavet i perioden. 

(bilag) 

 

 

Katja orienterede om at Jan Donde skri-

ver på evalueringen til DIF på nuvæ-

rende tidspunkt. Når han er færdig (for-

ventet medio kommende uge) skriver 

Katja videre og sender den til bestyrel-

sen før jul til kommentering. Evaluerin-

gen skal afleveres til DIF inden måne-

dens udgang. 

 

Katja orienterede også om enkelte 

hængepartier fra strategi 2018-21, der 

består af spotkursus, samarbejde med 

petanque samt præsentationsmateriale 

af keglesporten.  

 

Vedrørende præsentationsmaterialet, så 

kommer det til at bestå af en sportslig 

del, en uformel præsentation af ”ånden” 

i sporten samt et foto/videoarkiv vi kan 

trække på til materialet. Materialet bli-

ver færdiggjort i januar/februar.  

 

Svend orienterede om, at der tidligere 

er blevet produceret film og lovede at 

sende en mail med et link. 

 

Helene spørger, om vi kan overveje at 

få optaget spillere med landsholdstøj på 

i præsentationsmaterialet. Niklas sva-

rer, at det er en god idé, men at vi hel-

lere skal få det gjort ordentligt og opta-

get landsholdet spille i november.  

 

Katja sender 

udkast til eva-

luering af 

strategi 2018-

21 til besty-

relsen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Svend sender 

link til Katja 

 

 

Katja får det 

lagt ind i tids-

planen, så vi 

husker det til 

november. 



Pkt. 3  

Arbejdsopgaver Katja 

Katja gennemgår oplæg 

(bilag) 

 

Katja præsenterede et overblik over op-

gaverne relateret til strategi 2022-25 i 

de tre spor.  

 

Arbejdet med sporene bliver bygget op 

omkring procesmålene i strategien og 

proceduren fra tidligere strategi bliver 

videreført, dvs. en rød, gul, grøn mar-

kering af indsatserne som overordnet 

styringsværktøj og så et mere grundigt 

og uddybende arbejde med sporene lø-

bende. Det vil stadig være Marianne 

Jensen, der er kontaktperson fra besty-

relsen til udviklingskonsulenten på stra-

tegisporene i 2022-25.   

 

Vi skal undersøge, hvordan vi kan dele 

dokumenter mellem hinanden internt i 

bestyrelsen. Sharepoint er en mulighed. 

 

I forhold til spor 3, så er det relevant at 

Katja deltager i konkurrencearbejds-

gruppens møder på en ”lytter”. Michael 

Z. orienterede om et kommende møde 

tirsdag den 07.12.21. 

 

Katja bad alle om at finde datoer til 

Roadshow ud fra fremsendte overblik, 

så vi kan få planlagt de første møder al-

lerede i januar 2022.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Niklas og Ka-

tja drøfter 

Sharepoint 

 

Michael invite-

rer Katja til 

kommende 

møde.  

 

 

Katja sender 

separat email 

ud til bestyrel-

sen. 

Pkt. 4 

Nyt fra Formand: 

 

 

Kontaktperson DIF 

 

Worldgames 2022 

 

 

Møde i NBN 

 

 

 

Fyn fortsætter om Union. 

 

Marita fremlagde kort, at alle i bestyrel-

sen fremover får deres eget punkt, hvor 

det er muligt at få orienteret eller drøf-

tet ansvarsområder. 

 

Det er stadig Thomas Bach, der er 

DKeF´ s kontaktperson i DIF´s besty-

relse. 

 

Ninepin kommer med som prøvespil, 

som et forsøg på kommende worldga-

mes. 

 

EM næste år er første weekend i okto-

ber (30/9+1-2/10). Vi håber det bliver 

gennemført, selv om nogle af de lande 

vi spiller mod, er hårdt ramt af corona.  

Kontingent er uændret.   

 

Fyn fortsætter som Union. Ny formand 

er Jørgen Nissen. 

 

 

 



 

Efter dette møde fortsætter Ma-

rita, Marianne, Niklas, Katja og 

Finn for at fordele arbejdsopga-

verne mellem Finn og Katja. 

Pkt. 5 

Nyt fra økonomi Niklas 

 

Økonomien ved deltagelse i 

Screm (hvis der kommer en offi-

ciel invitation) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hjemmeside 

 

 

 

 

Mental træner oplæg på årsmø-

det 

 

 

 

 

 

Screm skal være selvfinansierende og vi 

vil gerne bibeholde et godt samarbejde 

med Polen omkring det. Vi skal dog 

modtage en officiel invitation fra dem.  

 

Det koster 7500 kr. at sende folk af-

sted. Det blev drøftet, om der skal være 

en egenbetaling og efter en afstemning 

(5 for og 2 imod) blev det besluttet i 

bestyrelsen, at der skal være en egen-

betaling på 500 kr.  

 

Niklas orienterede om at vi har behov 

for at købe lidt ekstra timer til at få 

hjemmesiden helt opdateret.  

 

 

Niklas har været i gang med at under-

søge mulighederne, men vil gerne have 

nogle andre perspektiver på det, så Ka-

tja undersøger andre mulige løsninger. 

 

Niklas orienterede kort om sag med en 

klub, der er blevet pålagt oplysnings-

pligt fra SKAT. Da andre klubber kan 

komme ud for lignende, derfor følger 

Niklas lige nu sagen for DKeF. 

 

 

 

 

Niklas kontak-

ter Raphael 

fra Polen og 

kan give en 

tilbagemel-

ding på mødet 

i februar. 

 

 

 

 

 

Niklas går vi-

dere med et 

eksternt 

firma. 

 

Katja følger 

op og kommer 

med nogle 

bud. 

Pkt. 6 

Nyt fra næstformand Mari-

anne 

 

Møde ungdomsklubber 

 

Medaljer til ungdomsturnering 

 
 

 

Eftersom der ikke er unioner mere, har 

det betydet at der ikke er nogle valgte 

ungdomsansvarlige mere udover Jesper 

Nielsen. Et forslag kunne være at holde 

et møde med de klubber der pt. har 

ungdomsspillere og evt. andre som har 

interesse for ungdomsarbejde for at få 

en generel snak om ungdommen i Dan-

mark. Her kunne der evt. nedsættes en 

gruppe som Jesper kan sparre med 

fremadrettet.  

Katja vil gerne inviteres, hvis det er 

muligt. 

 

Marianne ta-

ger fat i Je-

sper for at 

høre hvad han 

synes om 

ideen.  

Pkt. 7 

Nyt fra bestyrelsesmedlem 

Helene 

  



 

Tekniske bestemmelser 

(bilag) 

 

Helene har haft bestemmelserne sendt 

rundt, men har kun hørt fra en enkelt i 

udvalget.  

 

Der blev kommenteret på, at det ikke 

skal fremgå af bestemmelserne, at 

DKeF er ansvarlige for at skaffe anlæg. 

 

Helene orienterede om at ”Luffe” Hans 

Oluf Rasmussen stopper. Vi skal have 

rekrutteret en ny og emner blev drøftet. 

Helene sender 

bestemmel-

serne rundt 

på ny.  

 

 

 

 

Svend tager 

initiativ til at 

finde en ny på 

Fyn. 

Pkt. 8 

Nyt fra bestyrelsesmedlem 

Svend 

 

Dommerkursus 

(bilag) 

 

Fysioterapeut og uddannelse på 

årsmødet 

 

 

 

 

 

Svend orienterede kort om det rund-

sendte dommerkursus. Det skal fremgå, 

at man skal melde sig til (hos Svend og 

Daniel), men at man først er tilmeldt, 

når man er blevet udvalgt og efterføl-

gende kontaktet med henblik på delta-

gelse. Katja formulerer et ”skriv” og 

sender til Svend på mail. 

 

Svend arbejder videre med indlæg med 

fysioterapeut. Først årsmødet og efter-

følgende indlæg. 

 

 

 

  

Svend sender 

en ny invita-

tion til besty-

relsen til god-

kendelse. 

Pkt. 9 

Nyt fra bestyrelsesmedlem 

Thomas 

 

 

 

 

Streaming 

 

 

 

Thomas er i gang med at rette til i in-

struktørmaterialet og i fysioterapeutma-

terialet ud fra princippet om at beholde 

det der kan bruges og kasserer resten.  

 

Thomas har været i kontakt med Allan 

Mortensen ift. kameraer og switch. Tho-

mas har ligeledes kontakt til U23 spil-

lere, for at høre hvad de gør med stre-

aming i Polen. Thomas følger op på dia-

log og giver en orientering på kom-

mende bestyrelsesmøde. Her skal vi 

også drøfte, om der skal flere med i 

streaminggruppen. 

 

Allan Mortensen har forsøgt at kontakte 

Grøndahls centeret, men har ikke 

kunne træffe dem. Thomas eller Allan 

kontakter Helene, der forsøger at 

hjælpe dem med at få kontakt til Grøn-

dahls centeret.  

  

 

 

 

 

 

 

 

Thomas kom-

mer med et 

oplæg på 

kommende 

bestyrelses-

møde 

 

 

 

 

Thomas eller 

Allan Morten-

sen kontakter 

Helene. 

Pkt. 10 

Nyt fra bestyrelsesmedlem 

Michael 

 

Allan Jessen deltager i udvalget i stedet 

for Margit Kolfach.  

 



 

Turneringsudvalget 

 

 

Martin Folmer er ligeledes ny i udvalget. 

Vi skal sikre løbende opbakning til nye 

medlemmer, så de lærer hvad det vil 

sige at bidrage. Det nytter ikke noget at 

give kritik, vi risikerer bare at de frivil-

lige mister modet.  

 

Pkt. 11 

Næste møde 

22. + 23. januar 2022 (sted 

kommer senere). 

 

 

 

 

Hvis I skal have punkter med den 22-23 

januar så skriv til Marita snarest. 

 

Afbud fra Svend. 

 

Emner til dagsorden: 

-Planlægning årsmøde 

-Kriterier og indhold for at være æres-

medlem 

-planlægning af næste møde med ud-

valgene 

- de strategiske spor og opgaverne her-

med, bl.a. Roadshow osv. 

-Kom gerne med flere input  

 

 

 

Skriv til Marita 

hurtigst mu-

ligt. 

Pkt. 12 

Eventuelt 

 

 

Hvad gør vi med alle de gamle medal-

jer?  Det blev besluttet, at de gamle 

medaljer tilhører de enkelte unioner og 

de kan bruge dem til hvad de vil.  

 

Størrelse på spilletøj til spillere som er 

udtaget til at spille for Danmark. Der 

står i indbydelsen at der skal gives be-

sked om tøjstørrelse ved tilbagemelding 

om deltagelse i f.eks. landskamp, men 

vi skal sikre, at de rette personer får de 

rette informationer.  

 

 

 

 

 

 

Jette Stou-

gaard fra Eli-

teudvalget 

skal tale med 

Finn Hyldmar 

for at koordi-

nere, at alle 

informationer 

bliver overle-

veret. Katja 

kontakter 

Jette. 

 


